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Zápis z jednání 
 
 
 
 

Zápis z jednání MK Jarošov 
 

Přítomni Jan Zapletal, Dagmar Vlčková, Věra Nálepová, Bohdana Jančíková, Jan Vydlák, Dušan 
Jakšík, Věra Mikulková, Rostislav Prchlík, Jiří Kolaja 

Omluveni Jiří Plášek, Věra Mikulková, Rostislav Prchlík 

Místo konání      Jarošov  - Hasičská zbrojnice Datum a čas 20 . 4. 2017 v 18:00 

 

1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl odsouhlasen. 
 
 

2. Kontrola úkolů 
 
RM 
 

03/04/2016/MK JA 
Znovu žádáme město o řešení neutěšeného vzhledu při vjezdu do čtvrti Jarošov v souvislosti s neúdržbou  
prostor kolem areálu pivovaru.  
Odpověď SMM-LP: Podle § 58 zákona o obcích může obec, tj. rada obce v samostatné působnosti, 
případně obecní úřad, pokud mu to rada obce svěří, podle správního řádu v souvislosti s narušováním 
vzhledu obce ukládat pokuty za správní delikty právnické osobě a fyzické osobě, která je podnikatelem, a 
neudržuje čistotu a pořádek na pozemku, který užívá nebo vlastní, tak, že naruší vzhled obce. MK jako 
poradní orgán Rady města může tedy požádat RM o řešení dlouhodobého problému. 
MK bere na vědomí a žádá tímto RM o řešení tohoto dlouhodobého problému. 
Úkol v řešení - odpověď nedodána 

 
 
 

3. Různé 
 
SMM 
02/02/2017/MK JA 
Žádáme znovu o zvážení možnosti změny programového nastavení semaforu u přechodu u pivovaru – 
možnost neutrálního provozu v době od 17:00 – 06:00 hod. 
Stanovisko SMM – navržené řešení – úprava běhu signálního plánu 6:00-19:00 – změna signálního plánu 
– projednání s policií a doložení souhlasu policie na požadované změny. 
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Návrh signálního plánu je takový, by po zmáčknutí poptávajícího tlačítka pro chodce došlo 
k bezprostřednímu zastavení dopravy a puštění chodů. Následovat bude 20 vteřinový cyklus zelené na 
vyklizení vozidel, kdy nelze v tomto cyklu znovu poptat zelenou pro chodce. Po tomto cyklu bude běžet 
nekonečná zelená, kterou lze opět poptáním bezprostředně zastavit a pustit chodce. 
MK doporučuje změnu signálního plánu na víkendy a státní svátky tak, jak se počítá po 19:00 
hodině. Se zbytkem souhlasíme. 
                
04/02/2017/MK JA 
Z důvodu využití finančních prostředků pro rok 2017 žádáme o vypracování projektové dokumentace pro 
vybudování nových chodníků v lokalitě od kostela – směr pivovar /navrhujeme umístění po pravé straně/ - 
navazující na chodník „Nová cesta“ 
Odpověď: doporučujeme, aby místní komise navrhla termín místního šetření za účasti zástupců MK a 
správce komunikací k dořešení trasování nového chodníku na místě samém. 
MK bere na vědomí, na příští jednání přizve zástupce odboru SMM p. Pavlíčka. 
 
03/03/2017/MK JA 
Kontejnerové státní u hasičárny. Byla vytypována nová lokalita na  přemístění tohoto kontejnerového stání 
–  za zastávkou u pivovaru, parcela č.725/2, 725/5.  Žádáme o prověření. 
Odpověď: Kontejnerové stání je ohrazeno tahokovem, a proto bude jeho přesunutí problematické a 
nákladné. Jelikož se na pozemku p. č. 725/2 nachází vzdušné vedení VN, které má ochranné pásmo v šíři 
7 m na každou stranu od krajního vodiče, nebude možné bez výjimky správce distribuční soustavy zde 
kontejnerové stání ohrazené tahokovem umístit. Zpracování projektové dokumentace by tedy mohla být 
zmařená investice. 
MK navrhuje, aby SMM nejdříve vyjednala souhlas se správcem distribuční soustavy. 
 
04/03/2017/MK JA 
Markov – před domem č. p. 414 je ve špatném stavu ohrádka kontejnerového stání.  
Odpověď: Byla zadána rekonstrukce předmětného kontejnerového stání.  MK bere na vědomí 
 
05/03/2017/MK JA 
Je budováno nové kontejnerové stání u hospody „Na Markově“ – prověřit, zda toto je v souladu 
s požadavky města /SMM, SÚ/. 
Odpověď: Předmětné stání bylo budováno na základě požadavku MŠ Jarošov s tím, aby bylo umožněno 
již malým dětem třídit odpad v blízkosti jejich školy. Rovněž bylo vyhodnoceno, že se poblíž žádné 
kontejnerové stání na třídění všech základních odpadů nenachází. Jedná se tedy o podporu obyvatel ve 
třídění odpadů. MK bere na vědomí 

 
06/03/2017/MK JA 
Příjezdová komunikace k prodejně „Masna Chýla“ /čp. 484/ je ve špatném stavu, zda je možné provést 
opravu, případně komu přísluší tuto opravu provést. 
Odpověď: jedná se o veřejně přístupnou účelovou komunikaci, která není evidována v majetku a správě 
města. Komunikace se v blízkosti čp. 484 nachází na pozemcích, které jsou v singulárním vlastnictví. 
Vlastník komunikace je v tomto případě nejasný. Stav by mohl případně rozklíčovat stavební úřad, pokud 
existují dokumenty k dotčené komunikaci. Každopádně i při určení vlastníka dotčené komunikace bude její 
případná rekonstrukce vzhledem ke složitým majetkoprávním vztahům k dotčeným pozemkům velmi 
obtížná.   MK bere na vědomí a žádá odbor SŽP o prověření stavu dotčené komunikace  

 
4. Různé 
  
Členové komise byli seznámení se sdělením místostarosty Procházky: 

- Řešení křižovatky u SÚS  př rekonstrukci silnice II/497 – dle sdělení ŘSZK  se připravuje pouze 
rekonstrukce úseku Bílovice – vodárna Kněžpole. V další části úseku jsou pro investora neúnosné 
požadavky ze strany Povodí Moravy na mostek potoka mezi vodárnou a odbočkou k SÚS 

- Okružní křižovatka – vjezd na Louky – jednání s p. Vymyslickým zatím neproběhla – zatím bez 
postupu, budeme prověřovat pozemky pro možný ostrůvek těsně před  Jarošovem. 

MK bere na vědomí 

 
 

 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 3/3 

686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS ef2b3c5 

www.mesto-uh.cz 

EKO 
Na dnešním jednání byli členové komise seznámeni s materiálem odboru EKO - Rozpočtovým opatřením  
č. 03 a č. 04/2017 a s harmonogramem Rozpočtového opatření č. 05/2017 a 06/2017. 
MK bere na vědomí 

 
Zástupci komise se dne 28.4.2017 zúčastní Vzpomínkového aktu u příležitosti osvobození města v 
místní části Jarošov. 

 
Nové  podněty: 
 
SMM 

 
01/04/2017/MK JA 
Požadavek  na společné setkání se zástupci místní komise a SMM ve věci dořešení žádosti pana Blahy na 
vybudování zpevněné plochy před domem č. p. 161. 
Schůzka se uskuteční dne 24. 5. 2017 v 15:00 hodin na místě samém. 
   
02/04/2017/MK JA 
Ve věci nově budovaného chodníku - důvod ukončení před zálivkem autobusové zastávky - nebo se jedná 
pouze o technologickou záležitost.  
 
03/04/2017/MK JA 
Potok na sídlišti Louky, který je podle slov zástupců města cenným biotopem, který si zaslouží zvláštní 
zřetel – v jeho okolí značný zápach /přikládáme pouze fotografii – zápach nelze vyfotit/ 
MK žádá město o řešení tohoto stavu 
 
04/04/2017/MK JA 
Žádáme o zvážení bezpečnosti tří vzrostlých smrků na pozemku města – ulice Na kopečku, par. Č. 194/2. 
 
Pro příští jednání přizvání ředitele ZŠ – seznámení s průběhem rekonstrukce tělocvičny. 
 

4) Závěr 
Předseda poděkoval za účast. Příští jednání komise 18. 5. 2017. 

 
   
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
 
 
Zapsal: Jan Zapletal 
 
 
Příloha: foto potoka na Loukách 
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